

深信堂幼稚園通告
有關「身心靈大發現」攤位活動

事由：香港國際社會服務社的「你想理想 FAMILY」家庭身心靈培育計劃為本校舉行「身心靈大發現」攤位活動，活動旨在透過攤位活動讓家長與幼童認識身心靈的基本概念，對全人發展的好處，以及學習保持身心健康的方法，從而建立健康家庭的重要價值元素，歡迎家長一同參與。

日期：2017年12月18日(星期一)

地點：本校地下禮堂

集合地點：本校地下集合處

活動時間：上午11時至12時半

內容：體驗不同類型的身心靈遊戲

費用：全免

服裝：整齊冬季運動服，白襪和白色運動鞋。

攜帶物品：當天如常上課，學生帶書包，杯，食物盒和小毛巾。

報名辦法：請填妥回條交回班主任

注意事項：1. 當天為正常上課日，學生如常於上午8時20分回校。

2. 參加的家長請於上午10時45分到校，家長玩完所有遊戲後可按意願自行帶子女離開，離開時請通知禮品換領處的老師。

3. 不參加的家長請於12時30分到校接回學生。

附帶事項：2017年12月21日(星期四)至2018年1月2日(星期二)為聖誕及新曆新年假期(共13天)，2018年1月3日(星期三)正常上課。

校長李尚敏謹啟

2017年11月30日

-----✂(請沿虛線剪下)-----

回條-有關「身心靈大發現」攤位活動

致：李校長

本人 同意 能夠
 不同意 不能
敝子女參加上述攤位活動，並 陪同出席。

_____ 家長 _____ 謹啟
(學生姓名) (家長簽署)

2017年12月 日

* ①請在適當的方格內加上✓；②請填寫有關資料。

Faith Lutheran Church Kindergarten
Circular Regarding “Body-Mind-Spirit” Booth Activity

30th November 2017

Dear Parents,

The International Social Service (ISS) for the QEF “Your Ideal Family” Body-Mind-Spirit Scheme has organized a booth activity for our students and parents. Through a series of booth games, it aims to provide an opportunity for parents and children to know more about the concept of “Body-Mind-Spirit” as well as the way to maintain physical and mental health, so that to create an ideal and healthy family. Parents are most welcome to participate in the activity with your child. Details are as follow:

- ◆ Date : 18th December 2017 (Monday)
- ◆ Venue : School Covered Playground
- ◆ Content : Experience a variety of game activities regarding “Body-Mind-Spirit”
- ◆ Activity time : 11:00a.m. to 12:30p.m.
- ◆ Fees : Free
- ◆ Clothing : Winter sports uniform · white socks and white sports shoes.
- ◆ Items to bring : Students should bring their school bag, cup, container, and towels as usual.
- ◆ Participate : Please fill in the below reply slip and return to your class teacher.
- ◆ Points to note : 1. The activity will be held during the normal school hours on the event day. **Students should come to school at 8:20am as usual.**
2. For **parents who join the activity, please arrive at school at 10:45am.** Parents can leave anytime at their own discretion after playing all the games, but please inform the teacher at the gift redemption point when leaving.
3. For **parents who do not join the activity, please come to pick up your child at 12:30pm on the event day.**

Remark : Thursday 21st Dec 2017 to Tuesday 2nd Jan 2018 is Christmas and New Year Holiday (13 days).
Students should be back to school on Wednesday 3rd Jan 2018.

Ms Lee Sheung Man
The Principal

— — — ✂ — — — — — ✂ — — — — — ✂ — — — — — ✂ — — — — — ✂ — — — — —

Reply slip
Circular Regarding “Body-Mind-Spirit” Booth Activity

Dear Principal,

Student’s name: _____

I agree do not agree my son/daughter to participate in the above activity, and
I will won’t join the activity with him/her.

Parent’s name: _____

Signature: _____

Date: _____

(Please “✓” the appropriate box; Please fill in the relevant information)